
Zápis ze zasedání AS JU v Českých Budějovicích dne

10. 11. 2009

Přítomni – učitelé (bez titulů): P. Řehoř, V. Dvořák, M. Ryantová, I. Dostálková, J.

Okrouhlík, M. Kaplánek, F. Štěch, O. Doskočil, K. Kotrbová, M. Maršálek, A. Vejčík, A.

Křišťan, M. Bauer, R. Smíšek, R. Jandová, J. Petr, V. Kukačka, D. Kaftan

Přítomni – studenti (bez titulů): I. Pavezová, J. Královec, R. Štěpánková, V. Kasalický, E.

Křenková, V. Zayats, P.Vojtová, P. Hosnedl, J. Sattran, P. Fošum.

Omluveni (bez titulů) : V. Vojtko, S. Suda, J. Riegert, V. Šnorek, A. Staníková, J.Vondruška,

Nepřítomni (bez titulů) :  J. Alina, Z. Brdek, M. Koukal

Hosté: Rektor JU: prof. PhDr. Václav Bůžek, CSc., kvestorka JU: ing. Hana Kropáčková,

CSc., prorektor pro vědu a výzkum JU: prof. RNDr. Jan Zrzavý, CSc., děkanka PF JU doc.

PhDr. Alena Hošpesová, Ph.D., proděkanka PF JU RNDr. Vladimíra Petrášková, Ph.D.,

zástupci JU v RVŠ Mgr. Zdeněk Bezecný, Ph.D.,  a A. Dočekal.

Zapisovatel: R. Jandová

Ověřovatelé: R. Smíšek, J. Královec

Skrutátoři: M. Maršálek, V. Kasalický

Na začátku zasedání AS JU v Českých Budějovicích 10. 11. 2009 bylo přítomno 15 učitelů a

9  studentů. Senát byl usnášení schopný.

Schválení zapisovatele, ověřovatelů a skrutátorů:

Studenti: pro 9, proti 0, zdržel se hlasování 0.

Učitelé: pro 15, proti 0, zdržel se hlasování 0.



Program:

1. Rezignace členů senátu.

2. Zpráva o elektronickém hlasování.

3. Statut PF JU.

4. Disciplinární komise pro mimofakultní akademickou obec.

5. Rozdělení prostředků na podporu VVI na JU.

6. Informace rektora o kontrolách a opatřeních týkajících se doktorského studia na JU.

7. Studentská komora AS JU.

8. Informace z RVŠ.

9. Různé.

Navrženy změny v pořadí programu :

 bod 8 částečně přesunou na bod 3 – A. Dočekal

 bod 5 přesunout na bod 4 - prof. RNDr. Jan Zrzavý, CSc.

Schválení navrženého programu zasedání AS JU s uvedenými změnami:

Studenti: pro 9, proti 0, zdržel se hlasování 0.

Učitelé: pro 15, proti 0, zdržel se hlasování 0.

Ad 1) Rezignace členů senátu.

Předseda senátu informoval o rezignaci na členství v AS JU D. Škodové-Parmové (EF)

v souvislosti s jmenováním proděkankou a dále J. Kouřila, J. Žlábka, A. Kouby (FROV)

v souvislosti s jejich odchodem z mimofakultní části akademické obce JU. Zároveň byl do

funkce uveden V. Vojtko (EF).

Ad 2) Zpráva o elektronickém hlasování.

Vzhledem k rezignaci některých členů volební komise doplňovacích voleb schválené na 

minulém zasedání AS JU bylo elektronickým hlasováním ke dni 15.10.2009 schváleno 

počtem hlasů 19 pro v komoře akad. pracovníků a 9 pro v komoře studentů usnesení: 

AS JU podle čl. 5 odst. 2 a odst. 4 a podle čl. 12 VJŘ AS JU projednal elektronicky návrhy na

členy volebních komisí takto: 

Hlavní volební komise: Mgr. Miroslava Vlačihová 

Dílčí volební komise pro UFB: Ing. Tomáš Levitner, Alexander Dulebo a Oxana Dektyaryk 



Z hlavní volební komise rezignuje Mgr. Julie Olejníčková a z dílčí volební komise Irina 

Kishko.

Ad 3) Informace z RVŠ.

A. Dočekal informoval senát o jednání SK RVŠ:

 bylo podáno 7 návrhů na cenu J. Opletala

 informace o spolupráci RVŠ s Akreditační komisí

 informace o mezinárodní konferenci České studentské unie

Ad 4) Rozdělení prostředků na podporu VVI na JU.

Úvodní slovo k rozdělení prostředků na podporu VVI na JU pronesl rektor JU prof. V. Bůžek,

konkrétní části dokumentu představil prorektor JU prof. J. Zrzavý a doplnila kvestorka JU

ing. H. Kropáčková.

 Byly zpřesněny obě části dokumentu, uvedena pravděpodobná pravidla při

rozdělování financí, uveden uvažovaný procentuální poměr jednotlivých kritérií

rozdělování prostředků v příštím roce.

 Byly specifikovány možnosti rozdělení financí pomocí GAJU.

 AS JU se bude k problematice rozdělení finančních prostředků znovu vyjadřovat při

schvalování rozpočtu pro příští rok.

Proběhla rozsáhlá diskuze, dotazy členů senátu i hostů byly rektorátem JU uspokojivě

vysvětleny.

V dokumentu budou provedeny opravy, v posledním odstavci bude doplněn počet oborových

rad a předposlední věta dokumentu bude znít „ V nich bude omezena volná soutěž tak, že

budou určeny horní a dolní meze prostředků dostupných pro každou součást JU“.

Usnesení:

I. AS JU schvaluje obecná pravidla dokumentu „Rozdělení prostředků na podporu

VVI na JU“ s časovým omezením a uvedenou opravou



II. AS JU ukládá rektorovi JU předložit analýzu zkušeností s uvedeným

dokumentem AS JU v dubnu – květnu 2010.

Výsledek hlasování:

Studenti: pro 10, proti 0, zdržel se hlasování 0.

Učitelé: pro 18, proti 0, zdržel se hlasování 0.

Ad 5) Statut PF JU

Statut PF JU představila děkanka doc. A. Hošpesová, legislativní komise AS JU nemá

k dokumentu připomínky. Účelem změny dokumentu je soulad se statutem JU.

Usnesení:

AS JU schvaluje dokument „Statut PF JU“ v předloženém znění.

Výsledek hlasování:

Studenti: pro 10, proti 0, zdržel se hlasování 0.

Učitelé: pro 18, proti 0, zdržel se hlasování 0.

Ad 6) Disciplinární komise pro mimofakultní akademickou obec.

Bez připomínek.

Usnesení:

AS JU schvaluje předložené složení disciplinární komise pro mimofakultní akademickou obec.

Výsledek hlasování:

Studenti: pro 10, proti 0, zdržel se hlasování 0.

Učitelé: pro 18, proti 0, zdržel se hlasování 0.

Ad 7)  Informace rektora o kontrolách a opatřeních týkajících se doktorského studia na JU.

 Vzhledem ke kauze ZČU a chystaným kontrolám MŠMT nařídil rektor JU kontrolu

disertačních a rigorózních řízení za dobu svého působení na JU (od r. 2004).



 Všech 308 disertačních a 122 rigorózních řízení bylo shledáno oprávněnými.

 Rektor JU o této skutečnosti informoval média.

 MŠMT zaslalo na rektorát JU ke kontrole seznam absolventů JU, kteří v minulých letech na

Bc. a Mgr. studijních programech studovali kratší dobu než je doba běžná.

 Kontrolu provádí prorektor pro studium prof. Z. Brandl.

 O kontrole bude AS JU rektor JU informovat na příštích zasedáních.

 Zpráva na MŠMT bude zaslána do 15. 1. 2010.

Usnesení:

AS JU vyslechl informace rektora JU, vítá a oceňuje aktivitu rektorátu při kontrolách

disertačních a rigorózních řízeních.

Výsledek hlasování:

Studenti: pro 10, proti 0, zdržel se hlasování 0.

Učitelé: pro 18, proti 0, zdržel se hlasování 0.

Ad 8)  Studentská komora AS JU.

 Stud. komora AS JU pozvala členy AS JU na promítání filmů mapující některé ze

zásadních událostí od 17. 11. 1989. U příležitosti 20. výročí je vhodné se ohlédnout a

zamyslet se, jak se vyvíjela demokracie v naší zemi. Toto promítání navazuje s ročním

zpožděním na aktivitu pražských studentů Inventura demokracie

(www.inventurademokracie.cz).

 Promítání filmů probíhá na FF JU (nová budova u zastávky) ve dnech 2. 11. - 11. 11.

2009 od 19:00 vždy pondělí až středa. 

 Studenti se přidávají k petici městu proti zrušení nočních linek MHD.

Ad 9) Informace z RVŠ.

Z předsednictva RVŠ předal zástupce JU Z. Bezecný  informace:

 k reformě terciárního vzdělávání

 k rozpočtu VŠ na r. 2010 (v současnosti chybí 1,7 miliardy Kč)

 k postoji předsednictva RVŠ ke kauze ZČU

http://www.inventurademokracie.cz


Ad 10) Různé.

 Rektor JU informoval AS JU o oslavách 20. výročí Sametové revoluce. JU směřuje

oslavy jako ohlédnutí za vědecko-výzkumnou činností JU. 24. – 25. 11. 2009

proběhne konference „Věda na JU bez hranic“, viz

http://www.jcu.cz/Members/bumbova/jihoceska-univerzita-ve-svete-vedy-bez-hranic-

mezinarodni-konference-k-vyroci-sametove-revoluce-24-25-11/

 Předseda AS JU informoval o chystaném zasedání AS JU 15. 12. 2009 – bilance a

vývoj JU.

 Na příštím zasedání bude projednáván statut ZF, materiály budou webových stránkách

AS JU.

Dne 25. 11. 2009 zapsala R. Jandová

http://www.jcu.cz/Members/bumbova/jihoceska-univerzita-ve-svete-vedy-bez-hranic-mezinarodni-konference-k-vyroci-sametove-revoluce-24-25-11/
http://www.jcu.cz/Members/bumbova/jihoceska-univerzita-ve-svete-vedy-bez-hranic-mezinarodni-konference-k-vyroci-sametove-revoluce-24-25-11/



